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To:

From: )

Sent: Fri 12/4/2020 12:16:36 PM

Subject: RE: BCO

Received: Fri 12/4/2020 12:16:37 PM

Je moet de vragen niet zo groot oppakken als je ze nu beantwoord. Ik koppel de vragen juist heel precies aan de opmerkingen in de

tekst. Dus helemaal niet conceptueel (kan ik ook helemaal niet) en juist zo concreet mogelijk. Dus vooral fijn alsje naar de

opmerkingen kijkt en ik was niet zo zeer op zoek naar de grote antwoorden op de grote vragen, want dat kunnen we beter een

@minvws.nl]

keer aan de bar doen.

Groetjes EXE

van:IEEBED). (EEE) EKER ins. i>

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 12:51

Aan:BE (-1 2) ie[51201 5120 JAR nfin.nl>

Onderwerp: RE: BCO

+o

EXE]Dank voorje mail en opmerkingen. Ik zal de nota nog één keer laten herzien adhv de tips. Daarna geef ik hem aanBEY er

op te reflecteren.

Ik vind je hoofdvragen wel ingewikkeld hoor (waarom kan het niet en hoe dan wel), met die vragen begon je en nu stel je ze nog

steeds. Die vragen kunje de hele dag aan iedereen oneindig blijven stellen over alles, als je het conceptueel benadert. We leven

niet in een concept, maar in de echte wereld. Was het maar zo dat de door jullie vaak gebezigde uitspraak “geld is geen

probleem” alles zou oplossen. Ik denk dat je zelf toch ook wel ervaringen in je werk hebt, dat niet (het gebrek aan) geld je in de

weg zit maar iets heel anders? Ik zou het echt fijn vinden als we die genuanceerdheid er wel in kunnen houden.

Waarom kan het niet? Bijzondere vraag.....Het kan dus wél en we laten in de nota ook zien dat er opgeschaald en gejobcarved is

en dat er efficientie in zit en ook uitkomt. Maar er zit dus een eind aan.

Een koekjesfabriek —wat BCO dus niet is- kun je vrolijk vele malen uitbreiden, maar zelfs daar zit een eind aan (personeel,
stikstof, ruimtelijk). Ik vind het dan niet zo redelijk en nuttig dat jullie steeds dezelfde vraag blijven stellen. Die vraag suggereert
een aanname dat wij niet willen.

Hoe dan wel? Nou: dat staat er dus.

Groetjes, ERIE

PS: net leuke interdepartementale sessie gehad over de steekproef-ideeen van AFEB. Ik heb er nog wel een reflectie over, die ik

nog wel een keer met je deel.

van: i dSEE@ rinfin.nl>
Verzonden:

nh
4 december 2020 09:29

Onderwerp: RE: BCO

lk ben weer in de lucht en heb er naar gekeken en ook even 2 personen binnen Fin naar laten kijken.

Nota is echt een heel stuk opgeknapt, maar....

Wat wij eigenlijk nog missen (denkendJ
is “waarom kan het niet” en “hoe dan wel”. De nota legt goed uit hoe het werkt,

wat jullie al hebben gedaan om op te schalen en aan te passen, en dat is al best een boel wetend hoe ingewikkeld de relatie ook is

met GGD-en, maar blijft heel erg in de uitleg sfeer. Het biedt relatief weinig openingen om zaken anders te doen en overtuigende

argumenten waarom het niet anders kan zijn niet goed terug te vinden in het stuk. Om je te helpen hebben we heel precies

opmerkingen gemaakt bij de tekst waar het wat ons betreft zit (waar meer uitleg nodig is of waar naar ons gevoel ruimte zit). lk

ben namelijk bang dit stuk nog niet overtuigd is, dat zijn en onze ideeén niet kunnen. Het zou helpen als er mee

openingen kunnen worden geboden om toch anders naar zaken te kijken. Uiteraard zal je niet alle opmerkingen kunnen

meenemen maar het zou helpen om toch wat openingen te bieden.
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Even voor jou | Eiet qua belang met stip op 1. vaccineren (zorgen dat we alles hebben gedaan om mensen in no time te

vaccineren als we het vaccin hebben); 2. Testen in allerlei vormen (dat weet je) en op plek 3 (dus ook in de volgorde iets minder

belang) het BCO. Dus alsje in de tekst openingen biedt die een relatie leggen met in ieder geval meer en anders testen (zie een

paar opmerkingen daarvoor in de tekst) helpt dat ook.

Sorry voor het werk waar ik je mee opzadel, maar het is voor een goed doel zullen we maar zeggen.

Bellen mag natuurlijk altijd.

2:

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 14:03

aan: BED EE BB BE minfin.nl>

Onderwerp: BCO

Ha EEF een nieuwe versie van de BCO nota.

Wat vind je er van? Is ie klaar om door de ene minister naar de andere gestuurd te worden?

Groetjes,


